
Referat fra BBI-brugerrådsmøde d 22.08.23 kl. 12-15  
Sted: Campusvej 55 lokale U80 
 
Deltagere: 
Kirsten Børgesen - Patient- og pårørenderepræsentant 
Kirsten Müller - Patient- og pårørenderepræsentant 
Karsten Erik Behrens - Patient- og pårørenderepræsentant  
Birgitte Brandt - Patient- og pårørenderepræsentant 
Mette Bernth – Patient- og pårørenderepræsentant 
Birgitte Nørgaard - forskningsleder BBI 
Michael Marcussen - Lektor BBI (ordstyrer og referent) 
Maria Aagesen - Ph.D.-studerende BBI 
Afbud: 
Jeanette Refstrup Christensen – Lektor BBI (Udgår) 
Anne Therese Karlson – Ph.D,-studerende BBI 
Anne Grønborg – Patient- og pårørenderepræsentant 
Karen Margrethe Maglekær – Patient- og pårørenderepræsentant 
Dagmar Iris Sigurjonsdottir – SFK-Studerende/sygeplejerske 
 
Velkomst og frokost  
På grund af deltagelse af nyt medlem i brugerrådet lavede vi også denne gang en kort præsentation af 
deltagerne. 
 
Konstituering af rådet  
Efter drøftelser i gruppen, besluttes det at Michael udpeges som formand, Karsten udpeges som 
næstformand og Anne udpeges sekretærrollen.  
 
Udkast til forretningsorden gennemgås og drøftes, og det aftales den tilrettes på baggrund af drøftelserne på 
mødet vedrørende antallet af deltagere i brugerrådet og brugerrådets sammensætning – det skal fremgå at 
forretningsorden, hvordan nye medlemmer udpeges til Brugerrådet.  
Det vurderes overordnet set, at gruppen har en fin sammensætning, men fremadrettet vil vi tilstræbe tilgang 
af studerende og yngre brugere, således at gruppen tilstræber diversitet i sammensætning. 

 
Præsentation af Marias projekt – hjælp til et lægmandsresumé  
Maria præsenterer sit projekt og et lægmandsresumé – der er gode drøftelser og input rundt om bordet. Det 
påpeges fra brugerne vigtigheden af at det tydeliggøres, hvad opgaven er for deltagerne i brugerrådet ved 
fremtidige præsentationer.  
 
 
Præsentation af Michaels forskningsprojekt 
Michael præsenterer sit projekt og får gode input til nye rekrutteringskanaler såsom centre for personer med 
hjerneskade, Skadestuer, Sportslige organisationer, hvor udøverne kan have oplevet vedvarende gener fra 
hjernerystelse. 
 
Evaluering af mødet og punkter til næste møde  

Der var en god dialog og livlige drøftelser af dagens punkter på dagsordenen. Til næste møde i brugerrådet 
(den 30. oktober) kommer følgende punkter på dagsorden: 

• En beskrivelse af igangværende forskningsprojekter i Enheden v/Birgitte 
• PR-materiale, Hjemmeside 
• Justeret forretningsdagsorden 
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